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ALGEMENE LEDENVERGADERING VOORJAAR 2023 
Donderdag 16 maart, aanvang 19:30 uur 

 
 

1. Opening 19.30 uur 
Het quorum is niet gehaald. De voorzitter sluit de eerste vergadering en opent de tweede 
vergadering, zoals bedoeld in artikel 15 lid 3 van de Statuten en aangekondigd in de 
convocatie. 
 

         Opening 20.00 uur 
De voorzitter heet allen welkom. Een speciaal welkom voor het aanwezige ereleden Wim 
Pinkse en Hans Ruben. Erelid Ad van Zanten en diverse andere leden hebben zich afgemeld 
voor de vergadering om diverse redenen. 
 

2. Mededelingen 
a. Overleden: Frans Bontenbal…één minuut stilte 
b. We staan aan de vooravond van de competitie: vrijdagavond start op 31 maart, jeugd op 

zondag 2 april, en de rest vanaf dinsdag 4 april 
c. Alle competitiedagen zijn gevuld met teambardiensten. Het rooster vulde zich snel. 
d. Gestopt met Dunlop als kledingsponsor. Kleding komt nu van het merk Indian 

Maharadja. Heeft locatie met voorraad in Nederland waardoor snelle leveringen 
mogelijk zijn. De jeugd heeft al pasavonden gehad. Worden verkocht via Tennis Tuning 
van Timo van Driel. 

e. Laddercompetitie start dit jaar meteen in april. 
f. Wat betreft de zomertrainingen nemen we afscheid van invaller Bojan. Peter Paul kan 

nog niet starten. Er komen een aantal trainers om de afwezigheid van Peter Paul op te 
vangen, te weten Michel van Doorn (ook lid van Dash’35), Bern, Rob en Tom.  

g. Spoorzone: er liggen plannen voor het bouwen van een NS-station op het Leerpark maar 
de locatie is nog niet vastgesteld en de financiële kant nog niet duidelijk. Er gaan diverse 
geluiden rond: D.L.T.C. Thialf weg/ Dash’35 weg, schippersinternaat weg, alle drie weg, 
sportaccommodaties naar de Krommedijk. Rond of na de zomer zal er een advies aan de 
gemeente liggen. 
Men wil station in 2030 klaar hebben. Gemeente is ook weer bezig met visievorming 
sportparken, gemeente wil geen sportparken kwijt, gemeente gaat niet alleen over de 
plannen.  
Hans Ruben: NS/Prorail belangrijkste partners voor gemeente.  
Kortom: nog veel onduidelijkheid.  
Leen v.d. Klis: Het park is eigendom van de vereniging. In de originele aankoopakte staat 
vermeld dat bij verkoop de vereniging het allereerst aan de gemeente aan moet bieden. 
Dit is vaak geen interessante optie.  
Reactie: Dash’35 heeft aangegeven niet weg te willen op de huidige locatie.  
Wim Pinkse: met woningbouw langs spoor zal men toch ook na moeten denken over de 
gevaarlijk stoffen die nu vervoerd worden daarover. 

h. Open dag, Vrijwilligersevent en Clubfeestavond op zaterdag 1 april 
i. Grote Clubactie: het resultaat van Evert v.d.Net en Helen Stevens zullen we niet 

evenaren, maar verzoek vanuit bestuur wie dit op zich wil gaan nemen. 
 



 

3. Voorstellen ingediend door bestuur 
De zoektocht naar nieuwe bestuursleden heeft de volgende nieuwe kandidaten opgeleverd: 
Janne Schmidt als algemeen bestuurslid en Yvette Buitenhuis als secretaris. Het bestuur 
draagt beide kandidaten voor als nieuwe bestuursleden.  
Janne Schmidt is fysiek aanwezig en stelt zich voor. 
Yvette Buitenhuis kan door werk gerelateerde omstandigheden niet aanwezig zijn, maar er 
wordt een korte video van haar gepresenteerd. 
Er hebben zich geen andere kandidaten gemeld. 
Het bestuur van D.L.T.C. Dash’35 vraagt de ALV akkoord te gaan met de benoeming van 
Janne Schmidt als algemeen bestuurslid. De ALV gaat akkoord en ondersteunt het akkoord 
met een applaus. 
Het bestuur van D.L.T.C. Dash’35 vraagt de ALV akkoord te gaan met de benoeming van 
Yvette Buitenhuis als bestuurslid met de functie van secretaris. De ALV gaat akkoord en 
ondersteunt het akkoord met een applaus.  
 
De voorzitter dankt de ALV voor het akkoord, verwelkomt Janne en Yvette en nodigt Janne 
uit aan de bestuurstafel plaats te nemen.  
Hans Ruben: deze benoeming zal zijn effect hebben op het rooster van aftreden. Kan dit 
nieuwe rooster in de volgende ALV bekend worden gemaakt? 
Het bestuur zegt dit toe. 

 
4. Concept Verslag ALV 25 november 2022 

Verzoek Hans Ruben: volledige namen gebruiken in het verslag ipv initialen. 
Punt 7, vraag en reactie op drempels clubgebouw en kantine.  
Reactie bestuur: dit was voor de aannemer de laagste oplossing. Dit punt (drempels) 
verdient dus nog aandacht; er is contact over met aannemer.  
 
De ALV gaat akkoord met het verslag en dankt de toenmalige secretaris. 

    
5. Jaarverslag Bestuur 2022 

Voorzitter: ledenaantal bij de start van het nieuwe jaar is iets gedaald tov start 2022. We 
zullen als club/bestuur kijken hoe we dit weer om kunnen buigen. 
- Wim Pinkse: blz 11: kop Aandacht voor elkaar; waarom worden er geen namen 

genoemd? 
Reactie secretaris: dit is een overzicht van gedane acties van Myra, waarbij in het 
jaarverslag nooit namen worden genoemd.  

- Leen v.d.Klis: blz.11 Conclusies en adviezen vertrouwenspersoon. Spreekt de hoop uit 
dat er door het bestuur en Elize concrete acties in gang worden gezet.  
Reactie bestuur: concrete acties zijn nu het structureel op de bestuur agenda zetten, 
contact met vertrouwenspersonen van andere verenigingen/organisaties.  

- Hans Ruben: compliment voor Jaarverslag. Maar mist lijst van ereleden en leden van 
verdienste. In voorgaande jaren wel opgenomen.  
Graag komende jaren meer aandacht voor deze groep. Hans Ruben geeft aan een 
archief te hebben als lijst compleet gemaakt moet worden. 
Reactie bestuur: dank voor deze terugkoppeling en het bestuur zal hier aandacht aan 
geven. 

- Leen v.d.Klis: blz 12, laatste regel: “We proberen te achterhalen of dit ook bij onze club 
het geval is”. Vraag: is dit zo lastig te achterhalen?  
Reactie bestuur: nee, maar moet wel even gebeuren; ook wij zijn nieuwsgierig, zouden 
ook graag redenen weten. 
Elize van Schaardenburg: vaak wordt er een sociaal wenselijk antwoord gegeven.  



 

- Wim Pinkse: blz 14: Mis De Schenkeldijkhal als sponsor/externe partner. 
- Leen v.d.Klis: blz 14: kopje Horeca: wat wordt bedoeld met onverwachte meevallers?  

Reactie bestuur: kosten van met name de Horeka0Vrijwilligers zijn meegevallen; 
daarnaast vrijwilligers die hun vergoeding niet hoeven en geen bezetting = geen kosten 
op zaterdagen en zondagen 

- Blz.21; 2de alinea, 1ste aandachtsstreepje: “” …..met speciale aandacht voor nieuwe 
leden. 
Toevoegen…behoud   : met speciale aandacht voor behoud van nieuwe leden.  

 
De ALV gaat akkoord met het Jaarverslag en dankt de secretaris. a.i. 
 
            

6. Financiele verantwoording 2021  
1. Financieel jaarverslag: mooi positief resultaat; ook kantine laat een gezonde plus zien 

Kosten PP zijn minder dan begroot, vergoeding via verzuimverzekering 
Wel hogere trainingskosten door inhuur externen 
Deel afschrijvingskosten naar 2023 
Vraag Hans Ruben: graag kosten en opbrengsten van de horeca in beeld brengen 
Pag.7: Opbrengst kantine/pachtsom: zoals hierboven opgemerkt graag ‘in beeld 
brengen’.  
Maar er is vast te stellen dat er sprake is van een prima resultaat 
Leen v.d.Klis: blz 2. Toelichting Balans: hoe staat het met de aangevraagde subsidie? 
Het bedrag is voorlopig toegekend; eind van de maand de rekeningen opsturen, dan 
volgt definitieve afrekening. 
 
 
Wim Pinkse: er zijn ook nog facturen van de stormschade. Deze bedragen komen 
mogelijk nog onze kant op. 
Leen v.d.Klis: hoe zit het met de meterkast? Zou vernieuwd worden. 
Reactie Harry Wendt: is verplaatst naar eind 2023 
Joost Sterenborg: de verbouwing is wel iets duurder uitgevallen, maar in begroting is al 
rekening gehouden met subsidie 

2. Verslag Kascommissie 
Hennie Radenborg leest de verklaring voor van de Kascommissie. Er zijn geen 
opmerkingen. 
De KasControle Commissie is akkoord met de opgestelde Jaarrekening 2022 en adviseert 
de ledenvergadering het bestuur decharge te verlenen voor het gevoerde financiële 
beleid over 2022.  

       De ALV gaat akkoord met het financieel Jaarverslag en dankt de penningmeester en de   
       Kascommissie middels een applaus 
3.  Samenstelling kascommissie 

Voor 2024 zal de Kascommissie bestaan uit Henny Radenborg, Iris Heussen-Steendam. 
Ronald Blonk is reserve. 

 
7. Ingekomen stukken: geen 

 
8. Afhangsysteem of online reserveren 

Het bestuur heeft een enquête uitgezet 
- 94 leden hebben gereageerd 
- 75% daarvan is voor online reserveren behouden 
Bestuur maakt nu de keuze om door te gaan met het systeem van online reserveren. 



 

Huub v.d.Weide: is het single-spel 30 of 60 minuten?  
Reactie bestuur: 60 minuten, mede door laddercompetitie 
Opmerking Huub: sommigen boeken 2 single-partijen achter elkaar en spelen vervolgens 2 
uur een dubbel.  
Reactie: overdag is 2 uur achter elkaar boeken mogelijk, ’s avonds niet. Er zijn leden die op 
de door Huub aangegeven manier toch de afspraken aan hun laars lappen. Spreek hen aan. 
Het bestuur houdt het ook in de gaten en zal mensen daarop aanspreken. 
Edwin Kleiweg: er zijn ook mensen die niet op komen dagen maar hun baan niet annuleren. 
Moeten ook aangesproken worden.  
Reactie bestuur: we proberen dat in de gaten te houden zodat we leden hierop aan kunnen 
spreken. Er zal aan de afspraken/regels aandacht gegeven gaan worden, in welke vorm is 
nog niet helemaal duidelijk.  
Sheila Badoux zal dit ook in de nieuwsbrief plaatsen/schriftelijk bekendmaken 
Geopperd idee om toe te voegen aan afspraken: als er na vijf minuten na aanvang van de 
reservering niemand op de baan staat, kan ander de baan gaan gebruiken. 
 

9. Horeca: stand van zaken 
- Zeer grote en goede inzet van Horeca-vrijwilligers 
- In aantal te weinig; oproep in nieuwsbrief om aan te sluiten 
- Vooral weekenden (zonder competitie) zijn er geen vrijwilligers om bar te draaien. 
- Teambardiensten: bijna alle teams hebben gereageerd en datum vastgelegd 
- De Horeca-vrijwilligers gaan een reanimatie-cursus volgen 
- De competitiemaaltijden zullen als proef in eigen beheer gedaan worden 
- Tijdens de toernooien 45+/65+ en Open toernooi zal LAURA’S KEUKEN de 

keukenafdeling overnemen 
- Afsluitingen van eigen, interne toernooitjes kan men zelf regelen. Wel overleg over 

kosten/begroting met bestuur/Otto 
- Prijsstijgingen vanuit Kreko worden fors, voor bijna alles 
- Dash’35 zal zoveel als mogelijk/realistisch de prijsstijgingen proberen te temperen 
Hans Ruben: graag ook oproep in nieuwsbrief voor AED cursus 
 
 
 

 
Hans Ruben: vwb het competitie-eten: sloven we ons niet te veel uit? Is soep met een 
broodje niet voldoende? 
Reactie Otto: bij andere verenigingen vaak door teams zelf verzorgd. Maar onze manier 
wordt wel gewaardeerd. 
Hans Ruben: wat betreft prijsverhogingen toch het verzoek ook naar de omgeving te kijken 
waar prijzen soms beduidend lager zijn, soms ook door andere inkoop. 
Edwin Kleiweg: er is op de horeca een hoger overschot dan verwacht. Houden we die 
structureel over? Gebruiken we dat om de stijgende kosten te dempen?  
Hennie Radenborg: of meevaller structureel is valt nog te bezien; kan ook tegenvallen door 
stijgende kosten. 
Hans Ruben: misschien de jaarrekeningen over laatste tien jaar eens bekijken. 
 

10. Verbouwing: stand van zaken 
- Volgende week rondje met aannemer 
- De dorpels bij de toegangspunten zal dan ook meegenomen worden 
- De kosten van de verbouwing zijn binnen begroting/offerte gebleven 
- Gevel aan de voorzijde is niet gedaan: zorgt voor lagere kosten 



 

- Dak is aan buitenkant gedaan: zorgt voor wat hogere kosten 
- Restpunten op wensenlijstje: de gele deuren, buitenkant muur bij ingang schilderen, 

plafond kantine 
- Via gemeente: energieconsulent inschakelen voor advies over wat nog mogelijk is, 

mogelijke subsidies, salderingsregeling 
- Banen: het weer zit niet mee; mocht BHS niet op tijd aan banen kunnen werken, moeten 

we zelf voor plan B zorgen.  
- Berry Jansen: de deuren van de kantine zijn nu voorzien van een nooddeursysteem: als 

deuren op slot zijn, kun je toch van binnen naar buiten. Maar: dan kun je ook weer van 
buiten naar binnen…is niet handig.  
Reactie bestuur: Dank voor de ‘waarschuwing’; moeten we even goed naar kijken hoe 
we dit op gaan lossen. 

 
11. Pasjessysteem: stand van zaken 

Er worden dit jaar toch nog KNLTB-pasjes verstrekt 
Onze eigen nieuwe pasjes zijn wel geleverd maar zit een fout 
Vraag: kan men pasjes van oud-leden gebruiken?  
Nee, zijn persoonsgebonden. 
 

12. Communicatie 
Sheila stelt zich voor. Is één jaar lid van Dash’35, voorheen in Utrecht actief, ook bestuurlijke 
functies. 
Zal zich bij Dash’35 vooral met communicatie bezig gaan houden waarbij gebruik van social 
media en website zeker aandacht behoeven. 
Binnen bestuur is de voorzitter haar 1ste aanspreekpunt. 
Het bestuur is blij met de komst van Sheila. 
Wim Pinkse: kan er een foto van jou in de nieuwsbrief komen? Sheila is akkoord. 

 
13. Voorstellen, ingediend door ten minste vijf leden 

Er zijn geen voorstellen ingediend door leden. 
 

14. Rondvraag 
- Wim Pinkse: waarom vergadering op donderdag? 

Reactie bestuur: nu door omstandigheden maar we zullen ook in de toekomst kijken 
naar mogelijk wisselende avonden 

- Berry Jansen: we zijn een club uit 1935, en moeten de geschiedenis van de club in stand 
houden. Waar zijn bekers uit onze geschiedenis? Het bijzondere clubshirtje?  
Reactie bestuur: staan nog door verbouwing in dozen; komen dadelijk wel terug in 
kantine. 
 
 
 

- Hans Ruben: traditie van de club dat na afloop van de ALV een erelid een woord tot slot 
uitspreekt. 
Kijkend naar de ALV vergaderingen zien we diversiteit: kort/lang/goede vragen, 
suggesties, zorgen, diverse onderwerpen. 
Complimenten uitspreken aan Cluteco en aan klein groepje dat de banen zoveel als 
mogelijk bespeelbaar maakt. Daarnaast complimenten aan het bestuur dat het voor 
elkaar heeft gekregen 2 nieuwe bestuursleden te vinden. Ook compliment dat het gelukt 
is twee dames te werven; is goed voor de wisselwerking binnen het bestuur. Voor de 
nieuwe bestuursleden: veel succes gewenst. 



 

Aan het voltallige bestuur: dank voor het werk dat is verricht! 
En zoals als benoemd is, onze historie en het gezicht van onze club is belangrijk en dat 
wordt mede bepaald door al onze vrijwilligers! Dank daarvoor aan allen. 

 
15. Sluiting 

 
De secretaris,  
Marjolein van den Berg 
 
Het verslag van de ALV van november 2022 zal na goedkeuring door de ALV van maart 2023 via een link in de nieuwsbrief 
in te zien.  
 


